
 

SNEJBJERG SOGN 
Referat 
Menighedsrådsmøde i Kirkely 
9. januar 2025 kl. 18.30-21.30 
 
Vært: Bjarne 
Indledning og salme: Emma 
Referent: Henrik  
Afbud: Anders, Mona 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden og punkter til eventuelt 
 
Dagsordenen godkendt. 
 
Eventuelt: Ingen 
 
2. Formand 
 2.1 Bispevisitats (2. februar) 
 Tidsplan for dagen (hvem skal deltage hvor og hvornår + plan for det 
praktiske) 
 Spørgsmål til Biskoppen 
  
Spørgsmål vi vil stille Biskoppen: Hvilke tanker har stiftet gjort sig om den nye bydel i 
Gødstrup i forhold til en ny kirkegård og eventuel kirke ?  
 
 Forslag til forløb for bispevisitats er:  

a) Gudstjeneste 
b) Kirkefrokost for hele menigheden med oplæg fra biskoppen omkring 

menighedsrådsarbejdet 
c) Møde med menighedsråd, præsterne og biskoppen. 

 
Menighedsrådet godkender forslaget / forløb godkendes - Emma spørger 
formænd i Haunstrup og Studsgård om det kan godkendes. 

 
 2.2 Nyt angående udfyldningsvalg 

 
Emma har talt med stiftet - og chancen for at få dispensation til selv at 
supplere er lig nul. Vi skal derfor afholde udfyldningsvalg. 
 

 2.3 Forretningsordenen for menighedsrådet 
 
 Oprindelig forretningsorden godkendes fortsat anvendt opdateret. 
 
 2.4 Fastelavn søndag d. 2. marts 
 Borgerforeningen vil gerne afholde et fælles arrangement i hallen. 
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Vi skal tage stilling til, om vi kan/vil flytte gudstjenesten - eller måske 
finde en helt anden løsning. 

 
Der er forskellige løsninger:  
Der er dåb i kirken samme dag - så der skal holdes gudstjeneste i kirken.  
Det vedtages at holde en børnegudstjeneste i hallen med fastelavnsboller og 
tøndeslagning bagefter i samarbejde med borgerforeningen.  

 
 2.5 Godkendelse af kollektlisten 

Emma oplæste listen fra 2024 - Emma og Jørgen taler med Lis angående 
revidering af “høstofferlisten” til næste menighedsrådsmøde.  

 
 2.6 Til orientering 
A) Ny mappestruktur på ChurchDesk 
Emma orienterede om mappestrukturen Emma har oprettet - ingen bemærkninger / 
godkendt 
B) Besøgstjenesten 
Lisa har sagt ja til at fortsætte.  
C) Honorar til formand, kasserer, kirkeværge og kontaktperson 
Emma har talt med Lene Rønde Bak på provstikontoret for at høre om kutyme herom 
og refererede fra samtalen med Lene. 
Det vedtages at fortsætte med den oprindelige ordning - Emma taler med Lis om 
dette.    
D) Mødet i marts flyttes til torsdag d. 27. marts pga. regnskab 
Vi beslutter den 27.marts om mødet 3.april kan aflyses.  
E) Alle skal have billede på hjemmesiden 
Billeder skal sendes til Bibbi. 
F) Alle ikke-nye medlemmer skal underskrive erklæringer på ny 
Da erklæringer vedrørende menighedsløftet for ikke-nye medlemmer umiddelbart 
ikke er gemt udfyldes nye erklæringer.  
G)Sæt kryds i kalenderen 20. maj kl. 15.00-15.30 til provstiudvalgsmøde i 
Snejbjerg  
 
3. Kasserer 
Intet at bemærke 
 
4. Kirkeværge 
A)Ny vinduespudser til præstegården ved kirken 
Verner: Klar-vinduespolering kan ikke udføre vinduespudsning som ønsket 8 gange 
årligt hos Jørgen. Verner går videre med en anden vinduespudser. 
 
B)Synsrapporter over bygningssyn, efterår 2024. Behandlet på 
provstiudvalgsmødet den 10. dec. 2024. vedlagt som bilag. 
 
C)Skal der tages hensyn til økonomien, eller kan de forskellige 
vedligeholdsarbejder sættes i gang? 
Bjarne taler med Lis 
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D)Indvendig kalkning af kirken udført i december måned. 
Maling af kirkebænke: 
Bjarne spørger til hvilke dage det er bedst - det aftaltes at mandage- og evt. tirsdage 
(såfremt det tager flere dage) er bedst.  
E)Zinktag på Graverbygning og Kirkely repareret i november måned. (Henrik fra 
Kirke og kirkegårdsudvalg ansvarlig for dette arbejde.) 
F)Der har været små indkøringsproblemer med varmestyringen. Det virker fint 
nu. 
G)Strømafbrydelse den 19. dec. kostede en ny TDC router, samt 
elektrikerbesøg til at resette Wi-Fi i Kirkely, samt varmestyringsrouteren. 
Varme- og elforbrugsoversigter vedlagt som bilag. 

 
5. Kontaktperson 
A)Godkendelse af tilbud fra AV Center på et HDMI extender sæt 
Carsten Færch fortæller om løsning således kamera i kirken vil kunne vise billede på 
lærred ex. trylleri og dåb kan vises på lærred. Det vil koste i prislejet 3.000,- til 
15.000,- kr. inkl moms. En extenderløsning (billigste løsning) koster ca. 3.000,-  
Bjarne og Carsten kigger på løsningen. 
B) Carsten fortæller om nyt fra kirkegårdspersonalet.  
C) Carsten orienterer om forespørgsel om ny lampe og bord til våbenhus samt evt. 
hylder. Carsten og Bjarne kigger på det i samarbejde med kirketjenerne. 
 
6. Præsterne 
 Udvalg til julehjælp - både fokus på kollekt og uddeling 
Jørgen ønsker udvalg nedsat for forenkling af proceduren og om muligt gøre mere 
opmærksom på julehjælpen. Udvalg: Emma, Jørgen og Carsten. 
 
7. Medarbejderrepræsentant 
Der er ikke indkommet emner / kommentarer.  
8. Orientering fra udvalgene 
 8.1 Kirke- og kirkegårdsudvalg 

Intet at bemærke 
 8.2 Aktivitetsudvalg 

A)Knud Erik orienterer aktiviteter i Kirkelly samt om bogen “opstand og 
opstandelse” - bogen sættes i Kirkely.  
B)Kirkefrokost d. 26. januar dækkes af Verner og Henrik 

 8.3 Besøgstjenesten 
Intet at bemærke 

 8.4 Hospitalskirke samarbejdsudvalget 
 Der har været afholdt møde i Hospitalskirke- samarbejdsudvalget. Referat 
vedlagt som bilag. 
Sedum bede rundt om Kirken er nu færdigomlagt. 
Vi har haft besøg af Sølvsmeden Andreas Exner som skal lave nyt altersølv til 
Kirken. Det er sat i ordre, og opstarts honorar på 25000 kr. er udbetalt, resten 
betales ved leveringen. Forventes færdig pr. 01.06. 2025. Vi kommer pga. 
forsikringen til at investere i en værdiboks. Den kan stå i et køkkenskab. 
 
 8.5 Kirke til kirke-udvalget 

3 



 

 Der mangler to frivillige til sponsorløbet 
Pt. er der Carsten og Mona i udvalget. Carsten spørger Bibi om hjælp til 
facebook oplag på Snejbjerg gruppen for at rekvirere udvalgsmedlemmer.  

 8.6 Udvalg skal nedsættes til frivilligfesten i maj 
 Festen afholdes 8.maj. Udvalg: Emma, Bjarne, Bibi spørges.  
9. Eventuelt 
Intet. 
10. LUKKET PUNKT 
 
11. Godkendelse af referat og underskrifter 
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